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内容概要

应试锦囊：大纲解读，应试指导。
    深入分析各种考试题型的命题特点，答题思路及解题方法，并附有针对性的知识点讲解和应试技巧
点拨。
    最新历年真题：身临其境，实战演习；不可多得，一睹为快。
    历年真题是考生洞悉历年考点，衡量自我水平的最权威、最客观的核心密卷。
编者应广大考生的要求，精心汇编了近四年最新7套实考真卷。
意在考生身临其境，感受实考氛围。
    全真模拟试卷：模拟实考，预演真题。
    为更大程度地丰富广大考生的实战经验，并对考试重点进行考前预测，编者在深入研究历年真卷的
基础之上，精心编写了2套全真模拟试卷，其考查范围、难度及选材与真题完全一致。
    答案精析：点明考点，指点迷律    考点透视：使考生在衡量自我水平的同时，明确历年考点，从而
在学习中做到有的放矢，把有限的精力用于最重要、最常考的知识点。
    专家精析：用简练的语言对题目和选项进行精辟透彻的分析，使考生掌握识记重点知识，理清解题
思路，拨云见日，豁然开朗。
    知识拓展：从纵横两个方向对原题所考知识点进行拓展延伸，使考生由此及彼，对常考知识点，有
更加深入的理解。
无论考题如何“万变”，考点均在你的掌握之中。
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章节摘录

　　Dolphins are interesting animals.Working with them is fun，because you never know what they will come up
with to surprise you.Remember when your mom used to cut up your food？
Circe，a show dolphin.won’t eat fish unless someone cuts the fins（鱼鳍）off.Diana Reiss，a scientist who
worked with Circe.kneW that.But one day she forgot.Reiss was training Circe to“stay at station”in front of
her.Every time the dolphin swam off， Reiss gave her a time.out by backing away from the side of the pool and
standing at a distante. When Circe stayed，Reiss fed her a piece of fish.But then she gave her a piece with fins by
mis. take.Circe looked at Reiss，spat（吐）out the fish，and swam across the pool.She took an uprightposition
in the water and simply“stood”there.Circe was communicating（交流）loud and clear.“I felt as if I had
gotten the time-out！
”says Reiss.Another dolphin，Pete，enjoyed his meals of fish served up by his trainer.But a wild birdstarted to
show up at every feeding to steal some of the dolphin’s supper.Pete was definitely nothappy about that.One day
when Pete’S trainer gave him frozen fish，Pete let them sink to the bottom 0f hisp001.Between shows he dived
down and pushed eight fish up to the surface，and managed to keepall of them afloat.For five minutes，the bird
watched anxiously.Finally.the bird took the bait.~Pllen it did，Pete caught the bird’S feet and pulled it
underwater I Then took care of that！
icoethief.
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